



Hail to the Young Communists of the USA!

My name is Ilya Zverev. I am the chairman of the Central Committee of the Communist Youth Union of Russia. I am also the secretary for youth affairs of the Communists of Russia party.

I send you all my warm regards! I want to inform you that despite the destruction of the USSR, the people of Russia are loyal to communism! People remember the USSR with nostalgia, and every year there are more and more young people in the communist movement! Unfortunately, the communist movement in Russia has suffered a severe blow. The treacherous activities of the pro-government Communist Party led the communist movement into decline. The enemies of communism managed to drain the energy of the ideological communists. During the 15 years of 2000-2015, young people were not at all interested in communist topics. There were only old people in the communist parties.

And it already seemed that the last communists would die of old age and that would be the end of it. But the communists of Russia have revived! For 4 years from 2015 to 2019, youth en masse reached out to the communist movement. There are several communist parties in Russia today. There are many young people in each of these parties! Today in Russia every year more and more people understand that socialism is the right path. They understand that Russia was not supposed to restore capitalism.

People are beginning to understand the true values of life: confidence in the future, camaraderie, justice and equal conditions for the development of each person. More and more people will learn the truth about Comrade Stalin's rule! People open their eyes and find out that the repressions concerned mainly traitors and corrupt officials! It is with the era of Stalin that the

common people associate socialism! Our people have been told for 30 years that Stalin is a bloody tyrant, but today no one believes in it!

The time will come and the red flag will be raised again in Russia! Then Russia will lead the whole free world!

Russian:

Приветствую молодых коммунистов США!

Меня зовут Илья Зверев. Я председатель центрального комитета Коммунистического Союза молодёжи России. Я также секретарь по делам молодёжи партии Коммунисты России.

Шлю вам всем свой горячий привет! Хочу вам сообщить, что несмотря на разрушение СССР, народ России верен коммунизму! Люди вспоминают СССР с ностальгией, а с каждым годом в коммунистическом движении становится всё больше молодёжи! К сожалению, коммунистическое движение России пережило сильный удар. Предательская деятельность провластной партии КПРФ привело коммунистическое движение в упадок. Врагам коммунизма удалось слить энергию идейных коммунистов. В течение 15 лет 2000-2015 молодёжь совсем не интересовалась коммунистической тематикой. В коммунистических партиях были только старики.

И уже казалось, что последние коммунисты умрут от старости и на этом всё закончится. Но коммунисты России возродились! На протяжении 4 лет с 2015 по 2019 в коммунистическое движение массово потянулась молодёжь. Сегодня в России есть несколько коммунистических партий. В каждой из этих партий много молодёжи! Сегодня в России с каждым годом всё больше людей понимают, что социализм – это верный путь. Понимают, что Россия не должна была реставрировать капитализм.

Люди начинают понимать истинные ценности жизни: уверенность в завтрашнем дне, товарищество, справедливость и равные условия для развития каждого человека. Всё больше людей узнают правду о правлении товарища Сталина! Люди открывают глаза и узнают, что репрессии касались в основном предателей и коррупционеров! Именно с эпохой Сталина простой народ ассоциирует социализм! Нашему народу 30 лет внушали, что Сталин это кровавый тиран, но сегодня в это никто не верит!

Придёт время и в России снова поднимут красное знамя! Тогда Россия поведёт за собой весь свободный мир!

--

Ilya Zverev
Chairman of the Komsomol Central Committee